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An investigative criminologist, Christopher Berry-Dee is a man who talks to serial killers.
Their pursuit of horror and violence is described in their own words, transcribed from
audio and videotape interviews conducted deep inside some of the toughest prisons
in the world. Berry-Dee describes the circumstances of his meetings with some of the
world's most evil men and reproduces, verbatim, their very words as they describe
their crimes and discuss their remorse - or lack of it. This work offers a penetrating
insight into the workings of the criminal mind.

作者介绍:

目录:

Talking with Serial Killers_下载链接1_

标签

评论

看到了一些Serial
Killer背后的故事，那些使他们变成这样的人的家庭环境和社会背景。非常讽刺的一件
事情是，有好几位Killers他们曾经因为很小的罪行被逮捕，之后因为联邦监狱的过载而
被释出，之后有更多的人被杀害。这些事情集中地发生在美国70-80年代间，可见当时
政府为了减少budget而需要花更大的警力物力来侦破连环案件。以及，儿童时期的经
历塑造了我们的一生，这是非常非常真实的。
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